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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  3/2003 

 
 
Tid:   2003-05-13, kl 15.30 – 16.00 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Margarita Pulido (s)   Helena Bonnier (m) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Margarita Pulido (s) ordförande 
Helena Bonnier (m) vice ordförande 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Åsa Romson (mp) 
Claes Fleming (fp) 
 
 
 
Tjänstemän 
Mats Fager, Paulina Eriksson, Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad. Jan-Erik Hollander 
Region Ytterstad. Christer Lundin Strategisk Planering. 
 
 
 
§ 1 
Justering 
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Helena Bonnier (m) att tillsammans med 
ordföranden Margarita Pulido (s) justera dagens protokoll. 
 
   
§ 2 
 
Frågor att ta upp med HK-rådet 27/5 
 
Rådet vill diskutera SL:s handlingsplan 2003 med förslag till Utbudsplan 2004 samt 
inriktningsplan 2005-2006. Den ska vara på remiss till Stockholms stad. I den finns 
frågor att diskutera. Bl a efterfrågar rådet handlingsplan för 2004. 

GFN eller GFK är inget remissorgan för SL när det gäller handlingsplanen. Landstinget 
har ett eget HK-råd som SL vänder sig till i dessa frågor. 
 



 2 
Beslut 
 
Inga ytterligare frågor från utskottets sida lades fram, då man tyckte att rådet ska få 
ordet. 
 
§ 3 
 
Frågor att ta upp med SL på mötet den 12/6 
 
Följande frågor föreslogs: 
1. Löpande redovisning av utvärderingen av stomlinjerna vad gäller framkomlighet och 

komfort. 
2. Miljöfrågor vad gäller störande buller och utsläpp vid hållplatser och dylikt. 
3. Förnyelse av bussflottan. Hur ser det ut med tanke på miljö och komfort i bussarna? 
4. Biljethanteringssytem och frågan med påstigning i alla dörrarna. 
5. Information om SL:s strategiska plan. 
6. Redovisning av servicelinjer, hur ställer sig SL till dessa? 
7. Turtätheten på T-banan på kvällar och nätter. Möjlighet att öka turtätheten? 
8. Obemannade T-banestationer. Vad är SL:s inställning till detta? 
9. Tidplanen för inköp och leverans av nya pendeltågsvagnar. 
 
Beslut 
 
Utskottet beslöt att ta upp föreslagna frågor med SL. 
 
§ 4 
 
Övriga frågor 
 
Följande ärenden kommer att redovisas i KU den 27/5 efter mötet med HK-rådet för att 
sedan redovisas i GFN den 10 juni 
? Svar på skrivelse från Kurt Hultgren (sp) ang stomlinje 5 östra delen. 
? Genomförandebeslut av linje 2 delen norr om Odenplan. 
? Remissvar på utbudsplanen. 
 
§ 5 
 
Nästa möte äger rum den 27/5 
 
Vid pennan 
 
 
Pauline Sedin 


